
A les 20:03 l’Alcaldessa, Maite Viñals Clemente, dona inici al Ple Ordinari del mes de 

setembre amb l’absència per indisposició del regidor d’ERC Pere Saéz Mora.  

En el primer punt de l’ordre del dia, s’aprova l’acta de la sessió anterior per 

unanimitat dels membres assistents presents en aquell moment al Ple. La 

portaveu d’Units, Lina Morales Serra, amb problemes informàtics, no vota en 

aquest punt. 

El segon punt tracta sobre l’aprovació de la declaració de Cabrils com a àrea amb 

mercat d’habitatge tens segons la llei 11/2020, de contenció de rendes de lloguer 

d’habitatges. El regidor Miguel Doñate Sastre explica que es tracta de donar 

visibilitat a la petició d’incloure Cabrils dins del mercat de lloguer d’habitatge tens.  

La portaveu de JXCC, Marta Gómez Pons diu que a l’expedient no hi ha cap estudi 

que justifiqui declarar-se com a àrea amb mercat d’habitatge tens ni un programa 

d’avaluació definitiu, ja que el que han rebut en el dia d’avui és provisional. 

Demana que atès que manca documentació sol•licita que es retiri d’aquest punt de 

l’Ordre del dia del Ple. 

Amb l’acord de tots els grups municipals es retira aquest punt de l’Ordre del Dia.  

El següent punt tracta l’aprovació provisional de la modificació de l’Ordenança 

fiscal núm. 27, que regula la Taxa per la prestació de cursos, tallers i activitats 

d’àmbit educatiu, de coneixements, participatiu i de salut en equipaments 

municipals L'Alcaldessa explica que s’adapten els preus als que ofereix al Consorci 

de Normalització Lingüística, ja que els que hi havia fins el moment estaven 

desfasats. 

La portaveu de JxCC anuncia el seu vot en contra perquè s’augmenta el cost dels 

programes i es retira la bonificació. L’Alcaldessa li respon que, al ser una taxa, no 

es poden fer bonificacions universals. 

S’aprova amb 9 vots a favor (ERC, Units, MUC, PSC, no adscrit) I 3 vots en contra 

(JxCC) 

El punt número 4 tracta sobre l’aprovació de la concessió de drets funeraris del 

Cementiri Municipal de Cabrils, que és aprovat per unanimitat 

En el següent punt es porta a votació l’aprovació de l’adhesió a l’Aliança Educació 

360. L’Alcaldessa explica que l’Aliança Educació 360 és un programa de la Diputació 

on l’educació és el centre de la vida dels infants i s’intenta fer una educació 

integrada amb tots els elements del municipi. El punt queda aprovat amb 11 vots a 

favor (ERC, JxCC, Units, MUC i PSC) I 1 abstenció (no adscrit) 

En el punt sisè es porta aprovació  la ratificació de 2  decrets d’alcaldia relatius a 

l’expedient sancionador de gossos potencialment perillosos. El punt s’aprova amb 

11 vots a favor (ERC, JxCC, Units, MUC i PSC) I 1 abstenció (no adscrit) 



En el següent punt es dona compte de la petició del regidor José Alfredo Pérez 

Martín, que a petició pròpia, passa a ser regidor no adscrit de la Corporació  

Al no haver-hi punt d’urgència es passa a la part deliberant i de control de la 

sessió. 

Es dona compte de les resolucions dictades per l’alcaldia i dels acords adoptats per 

la Junta de Govern Local des de la darrera sessió ordinària, sense preguntes. 

En el torn de precs i preguntes, la portaveu de PSC fa un prec sobre els pipicans, 

que están a tocar de domicilis i que al no recollir les defecacions provoca mala olor 

a la zona. Demana, tot i que és culpa de l’incivisme d’alguna gent, que es col·loquin 

aspersors o es netegi més sovint aquestes zones. L’Alcaldessa comenta la 

possibilitat d’estudiar incorporar a l’ordenança l’obligatorietat de portar una 

ampolla d’aigua per l’orina dels animals. La regidora de via Pública, Lina Morales 

Serra, explica que es netegen tots els pipicans 3 dies a la setmana. 

També pregunta pel tema del pàrquing a tocar del restaurant Xaret. L’Alcaldessa 

comenta que es modifica la zona d’aparcament, deixant una línia d’estacionaments 

de rotació de 30 minuts i la resta del pàrquing serà d’aparcaments lliures i gratuïts. 

Pregunta també per si hi ha coneixement que hi ha una persona dormint dins d’un 

vehicle. La regidora de Benestar Social, Mónica Casco Estevez, explica que aquesta 

persona dorm dins del vehicle per voluntat pròpia, atès que disposa de propietats.  

Pregunta sobre l’alliberament de peatges, com està el tema. L’Alcaldessa explica 

que hi ha un projecte però ara manquen reunions amb el territori. 

Pel grup municipal de JxCC, la seva portaveu de pregunta sobre el Pla de 

Resiliència, que s’ha de  sol·licitar abans del 30 de novembre i que atorga més de 

100.000 € a Cabrils. Pregunta sobre que es pensa fer amb aquests diners. Prega 

també que s’expliqui quines subvencions s’ha sol·licitat a la Diputació per fer front 

a la COVID. L’Alcaldessa respon que aquesta quantitat no està confirmada i que 

estan a l’espera de confirmació per escollir quins projectes es sol·licitaran. 

Pregunta sobre els centre d’acollida d’animals de Cabrils. El juliol el regidor va 

indicar que estava l’obra finalitzada però no entenen perquè el mes d’agost 

l’empresa que ho gestiona demana reparar un llistat de deficiències.  Demana si 

s’ha recepcionat l’obra, com és que hi ha deficiències en una reforma, si queda 

alguna cosa per pagar i quines deficiències ja s’han esmenat. 

Respecte el mercat de venta no sedentària, prega que quan es posi en marxa un 

servei hi hagi un estudi de viabilitat comercial i econòmica. Pregunta també, si el 

mercat tornarà o no, atès que es va anunciar que després d’iniciar-se al juny i 

aturar-lo al juliol, s’iniciaria al setembre i estant a final de setembre sembla que no 

hi ha novetats al respecte. La regidora d’Empresa Comerç i Ocupació, Sílvia 



Vallbona Blanch, amb problemes d’afonia i d’acord amb la regidora, queden 

d’acord en respondre per escrit. 

El regidor Francesc Xavier Almirall García pregunta sobre subvencions, un informe 

que va sol·licitar en el Ple i que al mes d’agost se li va comunicar que l’informe no 

existeix. La regidora d’Empresa, Comerç i Ocupació reconeix que va ser un error  

alhora d’anomenar “informe” a un document de treball intern. 

Al no haver-hi preguntes de la ciutadania per respondre, finalitza el Ple ordinari de 

Setembre a les 21:28 de la nit. 

 

 

 


